

- 1- أؤكد بأنني قد اتخذت اللازم لضمان وجود من يرافق الصغير المذكور اسمه أعلاه إلى المطار عند المغادرة، ومن يكون في لقائه في محطة التوقف ووجهة الوصول من الأشخاص المذكورين هنا. وسوف يبقى هؤلاء الأشخاص في المطار إلى حين مغادرة الرحلة و/أو يكونون متواجدين في المطار في الموعد المنتظر فيه وصول الطائرة.
- 2- في حال غياب من يلتقي بالصغير، فأنتني أموض الشركات الناقلة باتخاذ كل مايلزم في نظرها من إجراءات لضمان سلامة الصغير بما فيها إعادته إلى المطار الذي غادر منه، وأوافق على أن أعوض وأرد للشركة (الشركات) الناقلة التكلفة والنفقات اللازمة والمعقولة التي تنجم عن مثل هذه الخطوات.
- 3- أقر بأن الصغير يحمل معه كل وثائق السفر اللازمة (من جواز سفر، تأشيرات، شهادة صحية، إلخ) التي تشترطها القوانين السارية.
- 4- أنا الموقع أدناه، والد أو الوصي القانوني على الصغير المذكور اسمه أعلاه، أوافق على وأطلب نقل الصغير المذكور اسمه أعلاه دون مرافق، وأشهد بأن البيانات المقدمة صحيحة.

التوقيع:

- 1- I confirm that I have arranged for the above mentioned minor to be accompanied to the airport on departure and to be met at stopover point and on arrival by the persons named. These persons will remain at the airport until the flight has departed and/or be available at the airport at the time of arrival of the flight.
- 2- Should the minor not be met, I authorise the carrier to take whatever action they consider necessary to ensure the minor's safe custody including return of minor to the airport of departure, and I agree to indemnify and reimburse the carrier(s) for necessary and reasonable costs and expenses incurred by them in taking such action.
- 3- I certify that the minor possesses all travel documents (passport, visa, health certificate, etc.) required by applicable laws.
- 4- I, the undersigned parent or guardian of the above mentioned minor, agree to, and request, the unaccompanied carriage of the minor named above and certify that the information provided is accurate.

Signature:

Family Name: Gender: Flight No. :

Given Name: Age: Seat No. :

Nationality: Date: Destination:

Special Instructions:

.....

.....

Airline Representatives:

Departure Station	Cabin Services Manager	Arrival Station
-------------------	------------------------	-----------------

Signature: Signature: Signature:

Name: Name: Name:

Staff No. : Staff No. : Staff No. :

Name of Parent/Guardian at Departure Station:

Address at Departure Station:

Telephone Number:

Name of Parent/Guardian at Destination:

Address at Destination Station:

Telephone Number:

Customer Signature (Destination)